
ZÁPIS č. 02/2024 

z online schůze prezídia CZQHA, konané 23. 03. 2024 

 

Přítomni: 

Mgr. Jitka Kynclová, Ing. Martina Malinová, Ph.D. 

Omluvena: Bc. Drahomíra Košvancová 

Program: 

1. Zahájení  

2. Zpráva z AQHA Convention. 

3. Plánované akce s podporou CZQHA. 

4. Diskuze 

 

1. Schůzi zahájila ve 20:00 prezidentka CZQHA Jitka Kynclová a seznámila s navrženým programem, který byl bez 

požadavků na doplnění schválen. 

 

2. Cílem letošní AQHA Convention bylo zejména posílení kontaktů s ostatními asociacemi, a hlavně s pořádající 

American Quarter Horse Association. CZQHA reprezentovala její nová prezidentka Jitka Kynclová. Na 

Convention se schází představitelé vedení AQHA, různé výbory, trenéři, rozhodčí atd., aby diskutovali důležité 

otázky s ohledem na plemeno American Quarter Horse. Na FB CZQHA je již umístěno několik video výstupů. Na 

programu byl letos např. Equine Workshop, který nabídl čtyři témata: výživa koní, pojištění koní, permity pro 

zmrazená embrya a American Horse Council. Dále následovala schůzka pro profesionální horsemany, která se 

tentokrát především věnovala problému vyhoření, zachování zdravé rovnováhy mezi prací a soukromým životem 

a prevenci sebevražd. V dalších dnech zasedaly různé výbory, např. "Stud and Registration Committee", který se 

zaobírá otázkami chovu a registrace. Letos měl tento výbor na programu kolem 30 bodů k diskusi, včetně 

digitálních certifikátů. Zajímavé bylo dále vystoupení AQHYA Execuitive Committee, tedy mládežnické 

organizace AQHA. Na Convention hovořilo několik zástupců vedení AQHYA a musíme říct, že svou řečnickou 

úrovní a profesionálním vystupováním si nezadali s dospělými. Bylo vidět, že berou svou úlohu velmi vážně a že 

je pro ně tento sport, asociace a Quarter Horse srdeční záležitostí. Na valné hromadě, která se každoročně u 

příležitosti Conventionu koná, promluvili AQHYA prezidentka, AQHA prezident Kenneth Banks, CFO a CEO 

a mnoho dalších. Finanční ředitel zdůraznil, že 73 % každého přijatého dolaru jde zpět do služeb pro členy 

AQHA. Dále byli představeni ti, kteří byli přijati do Síně slávy. Dalším bodem programu byla jednání celkem 12 

výborů, které diskutovaly různá témata (například výbory pro témata: judges, shows, international, stud and 

registration, public policy atd.). 

Prezídium vzalo tuto informaci na vědomí. 

 

3. Prezídium obdrželo tři žádosti na podporu vzdělávacích kurzů. Jedná se o kurz s Pierrem Oulettem, kurz s Timem 

Kimurou a kurz s Jill Paxton. Na každou z těchto akcí přispěje CZQHA částkou 3.000,- Kč, přičemž bude 

požadovat vizibilitu formou banneru CZQHA umístěnou v místě konání a výstup v podobě fotodokumentace. 

Prezídium jednomyslně odsouhlasilo podporu výše uvedených akcí. 

 

4. Nebylo předneseno žádné téma k diskuzi. 

 

Jitka Kynclová ukončila schůzi prezídia v 21:30. 

Zapsala: Martina Malinová, dne 23. 03. 2024 

Podepsaní zúčastnění členové prezídia CZQHA: Jitka Kynclová, Martina Malinová  


